
        NIEUWSBRIEF 
 

Beste ouders/verzorgers, 

 

Tijdens de infoavonden hebben de leerkrachten hun programma voor het komende 

schooljaar uitgelegd en ook de vragen beantwoord die te maken hebben met onze nieuwe 

school. Vol trots kijken wij terug naar het gedrag van de kinderen binnen ons nieuwe 

gebouw en ook merken wij dat u als ouders steeds beter gaat wennen aan de nieuwe 

situatie. Natuurlijk blijven wij met allerlei partijen in gesprek om verbeterpunten te 

bespreken. Vorige week vrijdag heb ik met wethouder Frank Joosten gesproken of het niet 

mogelijk is om na schooltijd verkeersregelaars bij het fietspad te zetten. Maandag 10 

oktober gaan 2 collega’s naar een VEBO (verkeerseducatie basisonderwijs) overleg en zij 

bespreken dan ook de situatie rondom de school. Wij merken dat ook u als 

ouders/verzorgers mee wil werken om alles in goede banen te leiden. 

Bij de school staan tientallen fietsen geparkeerd. Misschien is het een goed idee om de 

leerlingen te vragen of zij een aantal minuten willen wachten met het weghalen van hun 

fiets. Dit veroorzaakt bij tijd en wijle ook voor een stagnatie. Uiteindelijk komt alles goed! 

Sommige leerlingen van de bovenbouw nemen hun skateboard mee naar school om na 

schooltijd direct naar het skateparkje te kunnen gaan. Dat is verder geen probleem. Voordat 

uw kind de speelplaats oploopt, mag het skateboard niet meer gebruikt worden. Gedurende 

de dag kunnen zij dit op een aangewezen plek van de leerkracht zetten. Spacescooters en 

skeelers kunnen wij helaas niet meer toestaan op de speelplaats. Wij hebben namelijk geen 

“parkeerplaats” voor deze spullen. Dat was op beide oude locaties geen probleem, maar we 

kijken nu met ons allen naar een mooie, nieuwe toekomst samen in ons prachtige gebouw. 

 

Met hartelijke groet en een fijn weekend voor iedereen, 

Maria Pastoor. 


